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Protokół Nr X/2020 

z obrad X sesji Rady Gminy w Broku odbytej w dniu 2 marca 2020 r. 

 

Na posiedzeniu obecnych było 13 na 15 Radnych. 

 

Nieobecni: 

1. Dariusz Ciskowski – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji; członek Komisji 

Rewizyjnej. 

2. Antoni Wiesław Stefańczyk – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji; członek 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Rolnictwa. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Marek Młyński   - Burmistrz Gminy, 

2. Hanna Zając   - Skarbnik Gminy, 

3. Anna Dawidczyk  - Sekretarz Gminy, 

4. Andrzej Zdziarski  - Kierownik Ref. Komunalnego, 

5. Justyna Biedrzycka - Komendant Komisariatu Policji w Małkini Górnej, 

6. Dariusz Brzostek  - Naczelnik OSP w Broku, 

7. Stanisław Sokołowski - sołtys sołectwa Brok, 

8. Zbigniew Macioch  - sołtys sołectwa Stare Miasto, 

9. Monika Zadroga  - sołtys sołectwa Zamoście, 

10. Mateusz Dominik Sowa - sołtys sołectwa Bojany, 

11. Eugeniusz Korzeb  - sołtys sołectwa Kaczkowo Nowe, 

12. Bogusława Stefańczuk - sołtys sołectwa Czuraj, 

13. Urszula Okalewska - sołtys sołectwa Brzostowa, 

14. Zygmunt Stefańczyk       - sołtys sołectwa Kaczkowo Stare. 

 

                              /listy obecności w załączeniu/ 

 

Pkt 1. 
Sylwester Runo – Przewodniczący Rady Gminy w Broku dokonał otwarcia X sesji Rady 

Gminy w Broku. Powitał wszystkich zebranych, Burmistrza, radnych, sołtysów, 

kierowników jednostek organizacyjnych, pracowników Urzędu Gminy oraz mieszkańców 

Gminy Brok. P. Przewodniczący poinformował wszystkich obecnych, że sesja jest 

rejestrowana w formie audiowizualnej. 

 

Pkt 2. 
Sylwester Runo – Przewodniczący Rady Gminy przedstawił następujący porządek 

posiedzenia:  

 

1. Otwarcie posiedzenia oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr IX/2020 z sesji Rady Gminy odbytej w dniu  

31 stycznia 2020 r.  

4. Informacja Burmistrza Gminy o działalności pomiędzy sesjami Rady Gminy. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie miasta i gminy w 2019 r. 

6. Rozpatrzenie sprawozdania z działalności stałych Komisji Rady Gminy w 2019 r.  

7. Informacja z działalności Rady Gminy za 2019 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi,  ustalenia stawki takiej opłaty oraz zwolnienia z jej części. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi od nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy  

lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr IX/86/2020 Rady Gminy w Broku  

z dnia 31 stycznia 2020 r. w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty na nieruchomościach 

niezamieszkałych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego dla nauczycieli oraz maksymalnej kwoty dofinansowania w 2020 r.  

za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w gminnych jednostkach oświatowych. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej oraz warunków i sposobów ich przyznawania dla nauczycieli szkół 

i przedszkola prowadzonych przez Gminę Brok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi na obszarze Miasta Brok do kategorii 

dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 r. 

17. Wolne wnioski i sprawy różne. 

18. Zamknięcie sesji. 

 

Porządek sesji został podjęty jednogłośnie. 

 

 

Pkt 3. 
Sylwester Runo – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że rada przechodzi do pkt 3 

porządku posiedzenia – przyjęcia protokołu Nr IX/2020 z sesji Rady Gminy odbytej  

w dniu 31 stycznia 2020 r.  

 

Radni nie zgłosili uwag do przedłożonego protokołu. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu protokół Nr IX/2020 przyjęto jednogłośnie.  

 

/wykaz głosowania w załączeniu/ 

 

Pkt 4. 
Sylwester Runo - Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że rada przechodzi do pkt 4 

porządku posiedzenia, czyli do informacji Burmistrza Gminy Brok z działalności pomiędzy 

sesjami Rady Gminy. 

 

Marek Młyński - Burmistrz Gminy Brok powiedział, iż ostatnia sesja Rady Gminy w Broku 

odbyła się 31 stycznia 2020 r. i poinformował o wydarzeniach, jakie miały miejsce od tego 

czasu:  

W dniu 17 lutego w prowadzonym postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na 

przebudowę ul A. Mickiewicza, ul. H. Sienkiewicza  i ul. Wł. Reymonta  dokonano otwarcia 

ofert. W przetargu wpłynęło 7 ofert: najtańsza na kwotę 1398658,65 zł, a najdroższa na kwotę 

2130466,30 zł. Obecnie trwa procedura sprawdzania i oceny ofert. Inwestycja realizowana 
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będzie w latach 2020 i 2021. Dofinansowanie w ramach środków unijnych PROW wyniesie 

63,63 % kosztów.  

Dnia 14 lutego w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Mazowieckiego złożony został 

wniosek w ramach Programu STRAŻNICE OSP 2020 na remont garażu w strażnicy. 

Planowany koszt remontu 17960,00 zł. W ramach programu nie wymagany jest wkład 

własny.  

Urząd Marszałkowski wzorem lat ubiegłych, w tym roku uruchomił również „Mazowiecki 

Instrument Wsparcia Infrastruktury Sportowej MAZOWSZE 2020”. Gmina Brok ubiega się  

o dofinansowanie przebudowy boiska przy ZPPO w Broku.    Planowany koszt inwestycji 341 

642,00 zł. Z czego dofinansowanie wyniesie 200 000,00 zł. Prace polegały będą  

na zmniejszeniu płyty boiska asfaltowego, ogrodzeniu go i wymianie nawierzchni 

na poliuretanową.  

Zarząd Województwa Mazowieckiego poinformował, iż w okresie od dnia 2 marca 

do dnia 23 marca 2020 r. ruszają konsultacje nowego programu ochrony powietrza 

dla województwa mazowieckiego. Szczegółowe informacje wraz z projektem dokumentu 

oraz sposób zgłaszania  uwag i wniosków do Programu znajdują się 

na stronie www.powietrze.mazovia.pl. 

 Projekt studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

uzyskał wszystkie wymagane uzgodnienia. W związku z powyższym, zgodnie z ustawą  

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym w terminie od dnia 13 marca do 15 kwietnia 

projekt zostanie wyłożony do publicznego wglądu. W dniu 9 kwietnia o godz. 14:30 w 

siedzibie Urzędu odbędzie się debata nad projektem Studium. 

 

Radni nie zgłosili uwag do przedłożonej informacji. 

 

 

Pkt 5. 
Sylwester Runo - Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że rada przechodzi do pkt 5 

porządku posiedzenia, czyli do informacji o stanie bezpieczeństwa na terenie miasta i gminy 

w 2019 r. 

 

 

podkom. Justyna Biedrzycka – Komendant Komisariatu Policji w Małkini Górnej – 

przedstawiła i omówiła szczegółową informację o stanie bezpieczeństwa na terenie miasta  

i gminy Brok w 2019 r. 

/informacja w załączeniu/ 

 

Dariusz Brzostek – Naczelnik OSP w Broku – przedstawił i omówił informację o stanie 

bezpieczeństwa na terenie miasta i gminy Brok. 

/informacja w załączeniu/ 

Radni nie zgłosili uwag do przedłożonych informacji.  

 

  Pkt 6. 
Sylwester Runo – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że rada przechodzi  

do pkt 6 porządku posiedzenia, czyli do rozpatrzenia sprawozdania z działalności stałych 

Komisji Rady Gminy w 2019 r.: 

 

Marek Brzostek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił sprawozdanie  

z działalności Komisji Rewizyjnej w 2019 r.  
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Radni zapoznali się ze sprawozdaniem i nie zgłosili uwag do przedłożonej informacji.  

 

/wykaz głosowania i sprawozdanie w załączeniu/  

 

Marek Koziara – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Rolnictwa 

przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów  

i Rolnictwa w 2019 r. 

 

Radni zapoznali się ze sprawozdaniem i nie zgłosili uwag do przedłożonej informacji.  

 

/wykaz głosowania i sprawozdanie w załączeniu/  

 

Edyta Mikołajczyk – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Porządku 

Publicznego przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia  

i Porządku Publicznego w 2019 r. 

 

Radni zapoznali się ze sprawozdaniem i nie zgłosili uwag do przedłożonej informacji.  

 

/wykaz głosowania i sprawozdanie w załączeniu/ 

 

 

Jan Borowy – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił sprawozdanie 

z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w 2019 r. 

 

Radni zapoznali się ze sprawozdaniem i nie zgłosili uwag do przedłożonej informacji.  

 

/wykaz głosowania i sprawozdanie w załączeniu/ 

 

 

Pkt 7. 

Sylwester Runo – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że rada przechodzi do pkt 7 

porządku posiedzenia, czyli do informacji z działalności Rady Gminy za 2019 r. 

 

Radni nie zgłosili uwag do przedłożonej informacji. 

 

Pkt 8. 

Sylwester Runo – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że rada przechodzi  

do pkt 8 porządku posiedzenia, czyli do podjęcia uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,  ustalenia stawki takiej opłaty 

oraz zwolnienia z jej części. 

 

Radni zapoznali się z projektem uchwały i nie zgłosili uwag do przedłożonego projektu.  

 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała Nr X/89/2020 została podjęta jednogłośnie. 

 

/wykaz głosowania i uchwała w załączeniu/ 

 

Pkt 9. 
Sylwester Runo – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że rada przechodzi  

do pkt 9 porządku posiedzenia, czyli do podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia ryczałtowej 

stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od nieruchomości, na której 
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znajduje się domek letniskowy lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno – wypoczynkowe. 

 

Radni zapoznali się z projektem uchwały, nie zgłosili uwag do przedłożonego projektu. 

  

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała Nr X/90/20 została podjęta stosunkiem głosów: 

12 za i 1 wstrzymujący się. 

/wykaz głosowania i uchwała w załączeniu/ 

 

Pkt 10. 

Sylwester Runo – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że rada przechodzi  

do pkt 10 porządku posiedzenia, czyli do podjęcia uchwały w sprawie uchylenia uchwały  

Nr IX/86/2020 Rady Gminy w Broku z dnia 31 stycznia 2020 r. w sprawie metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty  

na nieruchomościach niezamieszkałych. 

 

Radni zapoznali się z projektem uchwały, nie zgłosili uwag do przedłożonego projektu. 

  

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała Nr X/91/2020 została podjęta jednogłośnie. 

 

/wykaz głosowania i uchwała w załączeniu/ 

 

Pkt 11. 

Sylwester Runo – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że rada przechodzi  

do pkt 11 porządku posiedzenia, czyli do podjęcia uchwały w sprawie wzoru deklaracji  

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości. 

 

Radni zapoznali się z projektem uchwały, nie zgłosili uwag do przedłożonego projektu. 

  

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała Nr X/92/2020 została podjęta jednogłośnie. 

 

/wykaz głosowania i uchwała w załączeniu/ 

 

Pkt 12. 

Sylwester Runo – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że rada przechodzi  

do pkt 12 porządku posiedzenia, czyli do podjęcia uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. 

 

Radni zapoznali się z projektem uchwały, nie zgłosili uwag do przedłożonego projektu. 

  

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała Nr X/93/2020 została podjęta jednogłośnie. 

 

/wykaz głosowania i uchwała w załączeniu/ 

 

Pkt 13. 

Sylwester Runo – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że rada przechodzi  

do pkt 13 porządku posiedzenia, czyli do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego dla nauczycieli oraz maksymalnej kwoty 

dofinansowania w 2020 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w gminnych jednostkach 

oświatowych. 
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Radni zapoznali się z projektem uchwały, nie zgłosili uwag do przedłożonego projektu. 

  

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała Nr X/94/2020 została podjęta jednogłośnie. 

 

/wykaz głosowania i uchwała w załączeniu/ 

 

Pkt 14. 

Sylwester Runo – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że rada przechodzi  

do pkt 14 porządku posiedzenia, czyli do podjęcia uchwały w sprawie rodzaju świadczeń 

przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej oraz warunków i sposobów ich przyznawania 

dla nauczycieli szkół i przedszkola prowadzonych przez Gminę Brok. 

 

Radni zapoznali się z projektem uchwały, nie zgłosili uwag do przedłożonego projektu. 

  

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała Nr X/95/2020 została podjęta jednogłośnie. 

 

/wykaz głosowania i uchwała w załączeniu/ 

 

Pkt 15. 

Sylwester Runo – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że rada przechodzi  

do pkt 15 porządku posiedzenia, czyli do podjęcia uchwały w sprawie zaliczenia drogi na 

obszarze Miasta Brok do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. 

 

Radni zapoznali się z projektem uchwały, nie zgłosili uwag do przedłożonego projektu. 

  

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała Nr X/96/2020 została podjęta jednogłośnie. 

 

/wykaz głosowania i uchwała w załączeniu/ 

 

 

Pkt 16. 

Sylwester Runo – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że rada przechodzi  

do pkt 16 porządku posiedzenia, czyli do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2020 r. 

 

Radni zapoznali się z projektem uchwały, nie zgłosili uwag do przedłożonego projektu. 

  

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała Nr X/97/2020 została podjęta jednogłośnie. 

 

/wykaz głosowania i uchwała w załączeniu/ 

 

Pkt 17. 

Sylwester Runo – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że pkt 17 posiedzenia  

to wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Obecni na posiedzeniu nie zgłosili żadnych wniosków. Nie poruszano również żadnych 

innych spraw, które nie były ujęte w porządku posiedzenia. 
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Pkt 18. 
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Sylwester Runo – Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął X posiedzenie Rady Gminy w Broku trwające od godz. 1300 do godz. 1430 

 

Protokołowała: 

Sylwia Brzostek 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

Sylwester Runo 
 


